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REFERAT 

 

MØDE I: Skolebestyrelsen på Skottegårdsskolen DATO: 01.04.2019 

MØDESTED: Personalerummet KLOKKEN: 17.00-19.00 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde SAGSNR.: 18/32768 

DELTAGERE: 

Nadja Qureshi, Mathilde Schwartz, Poul Erik 
Persson, Henriette Andersen, Eva Eilegaard, Kia 
Juul Vilhelmsen, Tina Eggert, Nellie Goldbæk 
Louv, Kenza Brahimi, Lars Hein og Susanne 
Frøkjær    
Gæst Skolechef Per Trudslev 

 

AFBUD: Emmily Kæmmer   

MØDENR.: 4 - 2019  

         

Skolechef Per Trudslev gennemgik ansættelsesprocessen og tidsplanen for ansættelse af en ny skoleleder, 

da Skottegårdsskolens nuværende skoleleder Kia Vilhelmsen har sagt sin stilling op. 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Dagsordenen blev godkendt med flytning af punkterne 5.+6.+7. til næste skolebestyrelsesmøde, 

grundet afklaring af input til stillingsopslag til en ny skoleleder. 

 

2. Godkendelse af referat nr. 3-2019 

Referatet blev godkendt med følgende tilføjelser : 

Tilføjelse til referatet pkt. 9. 

 Ændringer i teksten bliver :  

”Skoleledelsen” understregede kraftigt, at man skulle gå til.. 

Derudover ønskes der tilføjet : 

Forældrerepræsentanterne fortalte, at de altid opfordrer forældrene til at tage en dialog med skole og 

SFO, men at forældrene også gerne må komme til dem, således at repræsentanterne kan være et 

talerør for forældrene og tage emner op på bestyrelsesmøderne, som flere forældre fortæller, at de 

ønsker.  

 

3. Årsberetning 

Formanden for skolebestyrelsen gennemgik årsberetningen for forældre i dag, det foregik som en 

dialog, hvilket havde en positiv effekt på spørgelysten i forhold til skolebestyrelsens arbejde.  

 

4. Overblik over indsatsområder og status 

Trivselsundersøgelsen med fokus på medbestemmelse og toiletter samt de lokalt opstillede mål på 

årgangene. 

PLF som skal ses som det 5. gear i forhold til teamsamarbejdet og samarbejdet omkring de enkelte 

elever. Derudover er der fortsat fokus på konflikthåndtering, hvor vi har haft oplæg fra kommunens 

inklusionskonsulenter i november og februar måned. 

 

5. Principper for klassedannelse, flyttes til næste skolebestyrelsesmøde 

6. Principper for klassesammenlægning eller klassedeling, flyttes til næste skolebestyrelsesmøde 

7. Principper for skemalægning, flyttes til næste skolebestyrelsesmøde 
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8. Meddelelser fra: 

       Elevrådet:  

 9.klasserne har trukket emner til afgangsprøven 

  Legepatruljen starter i morgen d. 2.4.2019. 

 

       Formanden: 

 Der har været en henvendelse fra en forældre, som har været usikker på referatet fra 

skolebestyrelsesmøde nr. 2 pkt. 4.: det skal forstås sådan, at der ikke kun var èn årsag til at 

elever flytter, men flere forskellige årsager. 

 Forslag fra formanden: at SFO en bliver et fast punkt på årshjulet. Det vil blive et punkt på 

næste skolebestyrelsesmøde 

 Der er, lige nu, ingen kandidater til skolebestyrelsen, da den kandidat som var interesseret 

ikke kan alligevel grundet arbejdsforhold. 

Medarbejderrepræsentanterne 

 De sidste børn er startet i SFOen i dag d. 1.4.2019. Det har været en rigtig god dag. 

 Pædagogerne har arbejdet med at finde fokusområder der skal arbejdes med i SFOen: 

Synlighed, hilsepligt, derudover vil de to voksne i krydserfunktionen fordele sig på en der 

står fast ved krydseren og en der har runnerfunktionen. 

 Konsulent Caroline Lund har lavet et oplæg om bevægelse i undervisningen på lærermødet i 

dag, med henblik på kommende skoleår. 

                    Skoleledelsen 

 Vi løber stærkt, vi mangler fortsat en indskolings/ områdeleder 

 Udvalget har besluttet, at der indføres tobaksfri skoledag for eleverne fra skoleåret 2019-

2020, hvilket er et rigtig godt tiltag. Skolebestyrelserne på de forskellige skoler skal tage 

stilling til evt. sanktioner. 

 Der er tværs-uge i uge 15, og vi håber at se mange forældre torsdag d. 11.4.2019 i 

tidsrummet kl.17 - 19. 

 

9. Eventuelt 

 

 Nellie udtrykker stor utilfredshed med kirkens konfirmationsforberedelse i dette skoleår, der 

er på ingen måde de samme tilbud som sidste års konfirmationsforberedelse. Både Nellie og 

Kia henvender desangående til kirken.  


